
 

Zápisnica z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 17. februára 2023  

 
Prítomní: 

 
starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

   

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                

                                  

Program – podľa pozvánky 
 

K bodu: 1. Otvorenie a schválenie programu: 

 

- zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Michalko 

- starosta obce privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 1/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. schvaľuje : Program rokovania Obecného zastupiteľstva 

Za bolo 7 poslancov 

 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 -    starosta obce určil do návrhovej komisie:  

poslankyňu PhDr. Ivetu Sokolovú  

poslanca Ing. Patrika Bertu 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 2/3/2023 – do návrhovej komisie sú starostom určení 

poslanci PhDr. Iveta Sokolová a Ing. Patrik Berta 

- za bolo 6 poslancov OZ 

- zdržal sa 1 poslanec OZ 

 

- starosta obce za zapisovateľa a overovateľov zápisnice určil:  

        - zapisovateľa: - Bednárikovú Stanislavu 

   

- overovateľov: - Ing. Radovan Novák 

    - Peter Ignác   

- OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice -                

Uznesenie č.3/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ 

  

  

 

 

 

 

 

 



K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti Obecného úradu: 

- starosta obce prečítal Uznesenia z roku 2022 a správu o činnosti Obecného úradu a pýta sa 

či ma niekto otázky a dotazy k tomuto bodu. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 4/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení berie na vedomie Kontrolu uznesení a správu o činnosti obecného úradu. 

– za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022: 

- starosta obce vyzval hlavného kontrolóra p. Feďáka, aby prečítal správu o kontrolnej 

činnosti. Pán Feďák prečítal správu a oznámil poslancom, že dostal predvolanie z Verejného 

obstarávania, na vnútornú kontrolu zástaviek, ktorú bude vykonávať v priebehu roka 2023. 

Starosta obce poďakoval p. Feďákovi a otvoril diskusiu. 

Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová navrhuje, aby sa správa o kontrolnej činnosti 

posielala skôr, pred zasadnutím OZ. 

 - následne starosta obce prečítal Uznesenie č. 5/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 5. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce : 

- starosta obce vyzval p. Feďáka, aby prečítal stanovisko k rozpočtu obce. 

Pán poslanec Ignác Peter sa pýta na chodník a odstavnú plochu, že v roku 2022 je 

40 000€/MAS/ a v roku 2023 nie je ani v príjmoch ani výdajoch. MAS je otvorená, pôjde 

opätovne do rozpočtu. Urobí sa rozpočtové opatrenie, vysvetľuje pán starosta. 

Ďalej sa pýta kde je Fitnes ihrisko? Je v starej škole odpovedá starosta. Pán poslanec MUDr. 

Dávid Michalko vysvetľuje, že dotácia prišla len 500€ preto sa zakúpil len jeden hojdací 

koník. Žiadosť bola podaná na 9000€, v skutočnosti bolo vyplatené len 500€. 

           - starosta obce prečítal Uznesenie č. 6/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 6. Rozpočet obce na rok 2023 s výhľadom na rok 2024 a 2025: 

- starosta obce prečítal rozpočet obce na rok 2023, poslanci mali rozpočet zaslaný mailom 

vopred. Pán poslanec MUDr. Dávid Michalko sa pýta či príjmy za pozemky sú od 

poľnohospodárov/fyzických a právnických osôb/. Pán poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta 

v čom je problém v platení. Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová sa pýta či má viac ako 

90% ľudí zaplatené dane. Pán poslanec Ignác Peter sa pýta na príjmy z prenajatých 

pozemkov, či sme mali viac pozemkov alebo išla hore cena, starosta odpovedá platia 

Železnice SR a Telekomunikácie. 

Starosta obce prečítal výdaje obecného úradu 

Pán poslanec Ignác Peter sa pýta na položku – odmeny pre poslancov. Pán poslanec Ing. 

Radovan Novák sa pýta ohľadom energie. Či bude štát kompenzovať obciam? Starosta 

informuje, že máme zvýšené ale nie je to také zle, máme aj navýšenie, prišli aj nové platby. 

Ceny sú zastropované. Ďalej sa pýta ako funguje rozdelenie elektriny pre MŠ a ZŠ, 

rozdeľuje to obec Pán poslanec Ing. Radovan Novák navrhuje urobiť rozvádzač pre MŠ a ZŠ. 

Pán poslanec Ignác Peter sa pýta na opravu cesty Birc. Na opravu cesty prišlo 4300€. Pán 

poslanec Ing. Radovan Novák navrhuje opraviť aspoň tie najhoršie úseky, najlacnejšia 



alternatíva – urobiť penetráciu – hrubší nástrek, z tej sumy, ktorá je poskytnutá. 

Pán starosta prečítal žiadosť od FS Slivníčan na odsúhlasenie 2700€ pre FS Slivníčan. 

Pán poslanec Ignác Peter sa pýta koľko mali schválené na rok 2022, starosta odpovedá 

1000€, ďalej sa pýta či majú nejaké mimoriadne výdaje. Pani poslankyňa PhDr. Iveta 

Sokolová hovorí, že je potrebné odôvodniť načo tie prostriedky chcú využiť. 

Pán poslanec Ing. Radovan Novák navrhuje aby pán poslanec Ing. Patrik Berta to 

prehodnotil so súborom, nakoľko je jeho členom. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 7/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 7. Plán hlavných investičných úloh na rok 2023: 

- starosta prečítal plán hlavných investičných úloh na rok 2023 

Pán poslanec Ing. Radovan Novák navrhuje aby sa urobil chodník smerom k cintorínu, aby 

starosta vyzval EUROVIU, aby navrhli a urobili novú cenovú ponuku - zaktualizovali 

ponuku. Stavebné povolenie bolo v roku 2019 a celý proces musí prebehnúť odznova aj 

Verejné obstarávanie, vysvetľuje starosta. Osloviť EUROVIU alebo vyhlásiť nanovo súťaž, 

výberové konanie. Ďalej poslanec žiada zaslať projekt elektronicky, aby sa mohol nato 

pozrieť a pripomienkovať. 

Pán poslanec Ignác Peter navrhuje priechody pre chodcov na hlavných cestách. 

Pán poslanec MUDr. Dávid Michalko chce  vytvoriť IZBU TRADÍCIE, v miestnosti kde 

bola knižnica. Najprv je potrebné opraviť strechu, ktorá preteká – pretesniť, pretmeliť. 

Pán poslanec Patrik Bednárik navrhuje upraviť cestu k lesu, prekopať priekopu bagrom. 

Voda steká z polia do pivníc občanom, polia obhospodaruje AT Zemplín, vyrovnali si cestu, 

z dôvodu aby sa mohli kamióny dostať až na pole ku  kombajnom. Ďalej navrhuje upraviť 

chodník, ktorý vedie na cintorín z Vyšnej ulice okolo hajenky. 

Pani poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová navrhuje vysadiť živý plot okolo cintorína. 

Pán poslanec Ignác Peter sa pýta či altánok na Baririte je ošetrený náterom. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 8/3/2023– za bolo 7 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 8.Rokovací poriadok - aktualizácia: 

- starosta obce prečítal Rokovací poriadok 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 9/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ  

      

K bodu: 9. Krízový štáb obce - aktualizácia 

- starosta oboznámil poslancov, aké úlohy plní Krízový štáb obce – plní úlohy v prípade 

požiaru, povodni, keď nastane mimoriadna situácia v obci. Za zástupcu krízového štábu 

určil poslanca MUDr. Dávida Michalka, ostatní poslanci sú členovia KŠ. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 10/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ 

 

. 
K bodu: 10. Schválenie veliteľa a zástupcu veliteľa DHZ /Dobrovoľný hasičský zbor/ : 

 - starosta oboznámil poslancov kto sa stal veliteľom a zástupcom DHZ 

 Veliteľ DHZ – Milan Puškáš 

 Zástupca DHZ – Jaroslav Vereb 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 11/3/2023 – za bolo 7poslancov OZ 



 

 

 

K bodu: 11. Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o výkone správy majetku verejnej kanalizácie: 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z.n.p. 

a/ prerokovalo: návrh zmluvy o výkone správy majetku bez pripomienok 

b/ schvaľuje: 

1/ zverenie majetku obce Slivník do správy pre VVS, a. s. s obstarávacou cenou 

2 904 735,28 EUR 

2/ podstatné náležitosti zmluvy o zverení majetku obce do správy VVS, a. s. / definovať 

zverený majetok, platobné podmienky, účel majetku, čas výkonu správy, najdôležitejšie 

práva a povinnosti zmluvných strán/   

- starosta prečítal Uznesenie č. 12/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 12. Rôzne:  Deň v obce:  

Pán poslanec Bc. Peter Novák sa pýta či by sa deň obce mohol konať koncom augusta, lebo 

začiatkom júla je horúco. 

Poslanci Deň obce určili na sobotu 19.augusta 2023  

- starosta prečítal Uznesenie č. 13/3/2023 – za bolo 7 poslancov OZ 

 

 

Opätovné prehodnotenie aplikácie na webovej stránke 

 Stiahnutú aplikáciu majú 155 občania. 

Vstupný poplatok je 580€, ročný poplatok je 180€. 

Pán poslanec Ignác Peter navrhuje aby sa dala anketa na facebooku, či chcú alebo nechcú 

aplikáciu. Pán poslanec Ing. Radovan Novák sa pýta prečo neposlali zmluvu, nech sa urobí 

prieskum a starosta vyžiada zmluvu. Ďalej poslane hovorí, že sú aj dôležitejšie veci, napr. 

zostala by rezerva pre súbor. 

 

 

K bodu: 13. Diskusia: 

Starosta obce informuje poslancov, že v decembri nám prišlo oznámenie, kde obci bola 

uložená pokuta od SOZA / Slovenský ochranný zväz autorský/, že v júli sa v obci konal Deň 

obce, kde sme nemali zapletené poplatky./práva k hudobným dielam/ 

Ďalej oznámil, že na políciu bol zaslaný anonym ohľadom zastávok – starosta bol 

vypovedať. 

 

 

K bodu: 14. Záver:  

 

- starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

 - zasadnutie bolo ukončené o 20:25 hod 

 

 

 Zapisovateľ: 

Stanislava Bednáriková __________________________ 

 



 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Radovan Novák   __________________________    

 

Peter Ignác    __________________________                                                                                           

                                                                                        

V Slivníku dňa 17. februára 2023 

 

 

 

       Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

  


